朝陽科技大學因公出國人員搭乘外國籍航空公司班機申請書
Chaoyang University of Technology
Application Form for Taking Non-national Airline on Business Trip
	本人確因下列原因須改搭外國籍航空公司班機（請於□內打 ˇ）：

I do have one of the following reasons to take a non-national airline. (Please click ˇ )
□出國、返國或轉機當日，本國籍航空公司班機客位已售滿。
National airline ticket is sold out at the time I go abroad, for return flight  or transfer to another destination.
□出國、返國或轉機當日，無本國籍航空公司班機飛航。
There is no national airline flight on the route at the time I go abroad, for return flight  or transfer to other country.
□搭本國籍航空公司班機再轉機，其轉機等待時間超過四小時。
The connecting time between native airline flights takes more than 4 hours.
It takes more than 4 hours to transfer if I choose to take a national flight. 
□本國籍航空公司班機無法銜接轉運。
It is unable to connect by native airline flights.
There is no national airline flight to  my destination.
□其他特殊情況。（說明：
Other special case. Please explain: 
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